
 
 

                                         PROCES VERBAL, 

 

 Încheiat azi 20.09.2011 orele 9
00

 cu ocazia şedintei ordinare pe luna 

septembrie ,conform convocatorului înregistrat la nr.3543/14.09.2011. 

 La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11 câţi numară consiliul 

local şi doamnele Marica Constanţa,Zaharia Viorica ,Maria Steluţa. 

 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal 

al şedinţei anterioare,pus la dispoziţia consilierilor.Nefiind este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 

 D-na secretar roagă pe domnii consilieri să facă propuneri pentru 

preşedintele de şedinţă. 

 Este ales dl.Alexe Dorel cu 10 voturi pentru. 

 Dl.preşedinte supune spre aprobare ordinea de zi : 
 

1.Alegerea preşedintelui de şedinţă. 

2.Proiect de hotărâre cu privire la  încadrarea consilierului juridic din cadrul 

aparatului permanent al Consiliului Local Cungrea. 

3.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea trecerii  unor imobile  din 

domeniul public al comunei în în domeniul privat al comunei. 

           4.Proiect de hotarare cu privire la rectificarea bugetului local. 

           5.Discuţii,întrebări,interpelări. 

 Ordinea de zi este aprobată cu 11 voturi pentru. 

 Dl.Alexe:Sunt prezente în sală doamnele Marica Constanţa,Zaharia Viorica,  

Maria Steluţa.Vreau să o felicit pe doamna Niţi . 

 Se dă citire cererii doamnelor Marica şi Zaharia. 

 Dl.Niţi:De ce nu a venit părintele? 

 D-na Zaharia:Pentru că nu este proprietar de drept. 

 Dl.Niţi:Dar stadionul are şi denumire „Milan Berbecaru”.Vă poartă şi 

numele . 

 D-na Zaharia:Merită pentru că a fost doctor în drept. 

 Dl.primar:O să iniţiez un proiect de hotărâre,dar să vedem care e forma 

legală şi să treacă prin comisii.Târgul s-ar putea închiria unei societăţi. 

 Dl.Nicolescu:Rămâne ca d-na jurist să se intereseze.Părerea mea este că dacă 

târgul se închiriază unei societăţi ,nu mai trebuie să treacă prin consiliul local. 

 Dl.Tudosiea:Parcă acum câteva luni îl dăduseră-ţi celui cu căluşul. 

 Dl.Popa:Treaba nu e o glumă.Dreptul de proprietate e un drept sfânt, 

consfinţit în toate constituţiile.Târgul este ilegal ,pentru că nu există susţinere. 

Problema trebuie rezovată pe cale amiabilă ,cum înţeleg eu că se sugerează în 

cerere.Trebuie să se asigure ,în primul rând impozitul şi în al doilea rând,un mic  
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beneficiu,pe bază de contract.Dacă am aveam teren în altă parte am face schimb,dar 

nu avem.Consider că doamnele ar trebui să  exprime clar şi sincer ce vor. 

 D-na Zaharia:Să ni se dea o plată. 

 Dl.Popa:Cât? 

 Dl.primar:Trebuie să faceţi un înscris. 

 Dl.Nicolae :Trebuie să spună acum să ştie şi d-na jurist pe ce se 

interesesează. 

D-na Zaharia:15 milioane pe an,plus impozitul. 

Doamnele Marica şi Zaharia se retrag,după care doamna bibliotecar prezintă 

raportul de activitate ,solicitat de către domnii consilieri la şedinţa anterioară. 

Dl.Popa:Deci şcoala e primul factor de cultură şi de civilizaţie. 

D-na Maria:Am înţeles că aveţi reţineri în privinaţa  studiilor mele.Vreau să 

vă informez că la nivel de comună,postul de bibliotecar poate fi ocupat şi de cei 

care au alte studii,cu obligaţia de a se perfecţiona în biblioteconomie.Eu am şi 

aceste studii şi nu am cerut decât ceea ce este legal. 

Dl.Alexe:Acest subiect nu este pe ordinea de zi şi propun să o analizăm la o 

şedinţă viitoare. 

 Se fac înscrieri la cuvânt:Dl.Ban,lista rămâne deschisă. 

 Dl.Ban:Dacă au fost luaţi copiii de la Spătaru,zic ca banii primiţi să-i folosim 

la şcolile care funcionează. 

 D-na contabil:Nu se poate pentru că banii au destinaţie specială. 

 Dl.Ban:La Spătaru renovăm,dar nu stă nimeni acolo. 

 Dl.Lică:Banii de la Spătaru nu au picat din cer.Ei au venit la solicitarea unui 

cadru didactic şi nu e un lucru rău.A venit o echipă de la OMV şi a stabilit 

condiţiile . 

Dl.Ban:Dacă au mutat copii la Oteşti, ce rost mai are? 

Dl.Lică :Destinaţia banilor este prevăzută în contract.Chiar dacă funcţional 

se desfiinţează,şcoala rămâne.Din discuţiile purtate de către dl.primar şi 

reprezentanţii OMV ,am înţeles că s-a solicitat cedarea cu titlu gratuit şi a celor  

două cămine pentru realizarea unei tabere de creaţie pe perioada vacanţelor 

şcolare.Aşa cum e la Oteşti un centru de zi, tot aşa se va putea face ca în timpul 

anului şcolar ,copilul care vine la şcoală la prânz să servească o masă caldă şi să-şi 

facă temele. 

Dl.primar:Unul din cămine putem să-l folosim pentru tabără,iar celălalt 

pentru cămin de bătrâni. 

Dl.Tudosiea:Nu ştiţi ce însemnă un cămin de bătrâni. 

Dl.Lică:Consider că o tabară de creaţie e mult mai utilă decât un parc. 

Dl.Săndulescu:Tu spusă-şi bine acum. 
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Dl.Ban:Referitor la terenul de fotbal şi târg,până acum părintele spunea că nu 

ia nicio taxă,când s-a rupt aţa, trimite femeia.Zic că ar trebui să plătim ceva. 

Dl.Popa:E un rău necesar.Lumea s-a obişnuit,au sau nu treabă,vin la 

târg.Trebuie făcut ceva ca formă legală.Se vehiculează şi se croieşte problema 

unificării de la Alexandru Ioan Cuza încoace.Fiecare sat trebuie să aibă şcoală. 

Consider că toate conducerile şcolare au militat pentru un proces educaţional de 

calitate şi Şcoala Spătaru nu trebuie abandonată ca unitate şcolară.O unitate şcolară 

nu pleacă ad-hoc,după o hotărâre locală,şi este anunţată dinainte propunerea.Se  

propune,apare în Monitorul Oficial şi apoi se fac comasările.Cu mutarea copiilor 

invit pe cei care i-au această măsură să analizeze unele particularităţi ale copiilor. 

Nu se poate să desfiinţezi satele.Aş vrea ca la viitoarea şedinţă să se prezinte un 

raport cu pregătirea şi deschiderea anului şcolar,cu încadrările făcute,cu efectivele 

de copii,structură etc.Şcoala din România e la pământ şi când vrei să distrgi o 

societate ,distrugi sistemul de învăţământ. 

Dl.Ban :Înainte un învăţător avea cel puţin 20 de copii.Bebe are acum 8 copii 

în patru clase. 

Dl.Lică:Cu 8 copii nu funcţionează şcoala. 

Dl.primar:Am aflat vineri de această problemă de la d-na Director.Am înţeles 

că s-a întrunit Consiliul de Administraţie şi acolo s-a hotărât acest lucru. 

Dl.Popa:Nu un consiliu de administraţie hotărăşte treaba asta.Nici primăria 

nu trebuie să intervină în treburile şcolare.La încadrarea cadrelor didactice nu 

trebuie să intervină primarul sau politicul. 

Dl.primar:Avem obligaţii pentru şcoli. 

Dl.Popa:Nu se poate ca un cadru didactic să funcţioneze la mai multe 

şcoli.Nu există educaţie,ci doar o brumă de instrucţie.Nu mai există activităţi 

extraşcolare,nu mai există legătura dintre părinte,elev şi cadrul didactic,doar în 

campaniile electorale merg din poartă în poartă.Înainte învăţătorul era o 

personalitate. 

Dl.primar:Este adevărat. 

Dl.Popa:La Spătaru zic şi eu să nu se intervină dacă şcoala nu funcţionează. 

D-na contabil:Nu se poate pentru că banii trebuie consumaţi până la sfârşitul 

anului. 

Dl.Lică:Sunt printre primii care este de acord cu acest învăţământ ,din punct 

de vedere al calităţii,dar acest lucru se realizează din timp, ca părintele să-şi aleagă 

învăţătorul.La noi a început anul şcolar şi apoi au fost mutaţi copiii.Prin comasare 

trebuie să se asigure condiţii decente de transport.Dl.Nicolescu a ridicat problema 

că sunt transportaţi zilnic câte 30-40 de copii pe 17 locuri.Aici intervin 

particularităţile copiiilor.Nu poţi să transporţi o oră un copil preşcolar în asemenea 

condiţii.Sunt de acord cu încadrarea consilierului juridic,cu rectificarea bugetului şi  
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cu activitatea d-nei bibliotecar.Deşi nu face parte din ordinea de zi vreau să vă aduc 

la cunoştinţă că de aproximativ 4 ani colaborez cu doamna şi anul acesta cred că au  

fost 4 sau 5 evenimente.Apreciez activiatea dumneaei şi dacă legea permite,trebuie 

să aprobăm. 

Dl.Popa:Am stat o jumătate de secol în şcoală şi am ajuns la concluzia că 

uneori părinţii iau măsuri abrupte şi se depărtează de şcoală. 

Dl.Lică:Câţi dintre dumneavoastră aţi făcut cursurile primare la simultan şi 

câţi separat? 

Dl.Săndulescu:În perspectivă,de aici încolo ,câţi ani mai poţi profesa? 

Dl.Lică:4  ani de acum încolo.Am fost surprins plăcut ca după începerea 

anului şcolar să mai vină doi copii din altă parte. 

Dl.Săndulescu:V-aş face o recomandare să vă abţineţi la problemele legate 

de învăţământ.Consiliul de Administraţie să fie suveran,pentru că şi pe noi ne 

judecă alţii. 

Dl.Lică:Dl.Cazacu este în Consiliul de Administraţie? 

Dl.Popa:Care Cazacu? 

Dl.Săndulescu:Ce caută acolo?,pentru că nu are pregătire educaţională.Cu 

şcoala nu putem face nicio asemănare cu ce a fost mai demult.Acum pentru 5 copii 

în 4 clase nu mai putem asigura calitate.Am avut o discuţie şi cu doamna director şi 

chiar am fost de acord . 

Dl.Popa:Deci cu opoziţia a aprobat doamna Director. 

Se supun la vot proiectele de hotărâri. 
 

1.Alegerea preşedintelui de şedinţă-10 voturi pentru. 

2.Proiect de hotărâre cu privire la  încadrarea consilierului juridic din cadrul 

aparatului permanent al Consiliului Local Cungrea-10 voturi pentru,1 abţinere-

dl.Niţi. 

3.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea trecerii  unor imobile  din 

domeniul public al comunei în în domeniul privat al comunei-11 voturi pentru. 

           4.Proiect de hotarare cu privire la rectificarea bugetului local-11 voturi 

pentru. 

 

                            Preşedinte,                                 Secretar, 

                        Dorel ALEXE                      Gabriela ANDRONIE 

 
  


